
Referat af Bestyrelsesmøde 30.04.2020 
 
Tilstede: Tom Brokholt, Bodil Hansen, Ole Nielsen, Carsten Adersen, Karen-Lise Palshøj 
 
Tom bød velkommen . 
Tina er samme dag udtrådt af bestyrelsen og Carsten Adersen som er 1. Suppleant træder ind i 
bestyrelsen med det samme. Velkommen til og vi håber på et godt og konstruktivt samarbejde. 
 
1.Nyt til/fra Lokalinsepktøren 
Nøgleboks 
Der har været forespørgsel fra Billard klubben der har til huse i kælderen i nr. 34 om det var 
muligt, at der der kan opsættes en nøgleboks, således at de medlemmer der kommer udefra 
har mulighed for at kunne låse sig ind. 
Udfordringen er, at når der skiftes nøgler til kælderen, at det kun er beboer i blokken der får 2 
nøgler pr. Lejemål. 
Bestyrelsen har enstemmigt besluttet, at der ikke må opsættes en nøgleboks, men at der 
derimod laves åbningstider i klubben. 
 
Rotter 
Vi har desværre store problemer med Rotter. Der er opsat over 20 fæller i området samt 8 
rotteskyddere i kloakker/brønde samt rottespærrer mod hovedledningen ved Vordingborgvej. 
Man forsøger, at finde årsagen som evt kan være hul i regnvandsnedløb -  der arbejdes seriøst 
på sagen. 
Vi kan stadig aller være med til at mindske rotte problemet ved ikke at smide affald eller stille 
skraldeposer ved molokkerne. 
 
Cykelstativer 
Der skal være markvandring /afdelings tjek i juni måned og i den forbindelse vil der blive set på 
om der kan findes en løsning med flere stativer. 
 
Hvad bliver der ellers lavet ? 

- Grønne områder holdes 
- Udskiftning af trappenedgange, 4 stk ialt. 
- Maling af de sidst opgange i blok 3 ( Kældergang i denne blok bliver efter 01.07) 
- Der påbegyndes lettere renovering af garager/carporte 
- Der pukles stadig med en masse storskrald, så der er et STORT ønske om at vi alle 

bliver bedre til at sortere og ikke at splitte det der sættes i storskrald. 
- Der arbejdes stadig på det eksploderende toilet i nr 86 
- Jan begynder opsætning af altanafskærmninger , der hvor han kan konmme til/ind. 

 
Kontore: 
Fra mandag den 04.05.20 åbnes kontoret for personlig henvendelse dog max en person af 
gangen. 



Der er stadig diverse forholdsregler der skal følges når og hvis de skal ind i en bolig for at 
hjælpe. 
 
2.  Godkendelse af referat fra sidste møde 
Ingen bemærkninger. 
 
3. Godkendelse af Ny Forretningsorden 
Endelig godkendt 
 
4. Nyt fra Formanden 
Vores bank konti til brug ved festsalen er desværre blevet lukket grundet manglende underskrift. 
Da Carsten som nyt bestyrelsesmedlem nu har skrevet under mm vil Tom hurtigst muligt 
fremsende diverse til banken, således at vor konti kan åbnes  og dem der mangler at få 
depositum retur for leje af festsal kan få det. 
 
5. Elektronisk kalender - der arbejdes på at oprette en elektronisk kalender til brug ved udlejning 
af festsal  
 
6. Ingen indkomne sager 
 
7. Ingen post 
 
8. Intet. 
 
 
07.05.2020 Karen-Lise Palshøj 


